
Skolebestyrelsesmøde Frederiksberg HF.  
Torsdag 16/5 2024 kl. 16.30-18.00. Lokale 005. 

 

Inviterede deltagere: Mette Asmild, Pia Christian B. Kummerfeldt, Nurten Akgün, Manisha de 

Montgomery Nørgaard, Mette Nørbjerg Vangsgaard, Oskar Schjødt Thorsen, Tilde Sera Gejl Møller. 

Obligatorisk tilforordnet: Marianne Leth Weile (referent). 

Afbud: Christian B. Kummerfeldt, Nurten Akgün 

Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen blev godkendt med den ændring, at punkt 3 flyttes til næste møde i bestyrelsen. Dette 

skyldes, at Christian B. Kummerfeldt udtræder af bestyrelsen, hvorefter Ditte Hammer indtræder. 

 

Godkendelse af referat af bestyrelsesmøde 22. februar 2024 (vedhæftet). 

Referatet blev godkendt uden yderligere kommentarer 

Præsentation af nyt bestyrelsesmedlem, Pia Bramming, og vikar i elevrådet, Tilde Møller. 

Bestyrelsen bød Pia Bramming velkommen. Pia er studieleder og viceinstitutleder for uddannelse på 

Danmarks Institut for Pædagogik og Uddannelse og har en baggrund i forskningsområdet organisering 

og ledelse. Bestyrelsen glæder sig meget til samarbejdet. 

Bestyrelsen bød også Tilde Ser Gejl Møller velkommen. Tilde vikarierede for elevrådets næstformand. 

Valg af ny næstforperson 

Punktet blev flyttet til næste møde i bestyrelsen. 

Klimatilpasningsprojekt, Frederiksberg Kommune (v. Marianne) 

Frederiksberg HF anbefalede bestyrelsen at godkende klimatilpasningsprojektet. Projektet blev 

godkendt uden yderligere kommentarer. 

Projektet gav anledning til en samtale om konstruktionen af ejerforeningen. 

Budgetopfølgning (v. Marianne) 



Der er ingen afvigelser i budgettet, som dermed følger det forventede. Elevrepræsentanterne 

understregede behovet for fortsat at investere i elevaktiviteter, som skaber sammenhold og trivsel. 

Der opfordredes til at lave flere aktiviteter på tværs af klasserne og lade sig inspirere af andre skoler.  

Frederiksberg HF er ansøgt af rigtigt mange 1. prioritetsansøgninger, og det forventes derfor, at det 

bliver nødvendigt at opjustere budgettet i den kommende periode.  

Tidsregistrering (v. Marianne og Manisha)  

På Frederiksberg HF skal alle ansatte tidsregistrere arbejdet fra næste skoleår som en konsekvens af 

EU-lovgivning. 

Der har været møde om procedurerne for tidsregistrering i Samarbejdsudvalget og afholdt 

personalemøde om rammer og eventuelle dilemmaer. Bestyrelsen opfordrede til, at der evalueres på 

proces og praksis på bestyrelsesmødet i december 2024, samt at der er fokus på den fremadrettede 

proces. Det anbefaledes blandt andet at arbejde ud fra to overordnede spørgsmål: 1. Hvad vil vi gerne 

opnå? 2. Hvad vil vi gerne undgå? 

TR og AMR indsamler spørgsmål og kommentarer fra lærerne  frem mod sommerferien. 

Datoer for møder i 2025  

Der er et ønske fra revisionen om at skubbe mødet i uge 8 til uge 10 af hensyn til arbejdsgangen i 

forbindelse med årsregnskabet. Bestyrelsen ønskede at imødekomme dette ønske, og det aftaltes, at 

Marianne og Manisha sender forslag til datoer til bestyrelsen 

Evt. 

Bestyrelsen takkede elevrådsformand Oskar for en god arbejdsindsats. 

 


